



## 期貨交易戶口存款方法

### 1. 支票存入:

- a) 提供完成填寫及已簽署的支票的副本及支票存入存根，支票/本票抬頭請註明：富喬鑫國際投資有限公司

### 2. 銀行經櫃檯、櫃員機或網上轉賬/ 電匯:

- a) 提供存款收據並在收據旁簽署\*確定不是第三者存款 或  
b) 提供證明是戶口持有人之存款收據、銀行結單或其他有效之證明。

\*簽署與印章模式需與開戶文件一致。

注：恕不接受任何現金款項直接存入我們的收款銀行賬戶或交付於我們的職員。我們的收款銀行資料如下：

#### 香港期貨交易所產品

銀行名稱	港元(HKD)	美元(USD)	人民幣(CNY)	多幣種	電匯碼
中國銀行(香港) (BOCHK)	012-73720075562	012-73720075575	012-73720075588	/	BKCHHKHHXXX
中國銀行(香港) 轉帳名稱: JMC CAPITAL INTERNATIONAL LIMITED (CLIENTS' A/C-HKFE)					
東亞銀行(BEA)	015-13368012016	015-13368012016	015-13368012016	015-13368012016	BEASHKHHXXX
東亞銀行轉帳名稱: JMC CAPITAL INTL LTD CLIENT'S AC-HKFE					

#### 非香港期貨交易所產品

銀行名稱	港元(HKD)	美元(USD)	人民幣(CNY)	多幣種	電匯碼
中國銀行(香港) (BOCHK)	012-73720178052	012-73720178065	012-73720178078	012-73720178094	BKCHHKHHXXX
中國銀行(香港) 轉帳名稱: JMC CAPITAL INTERNATIONAL LIMITED (CLIENTS' A/C)					

1. 所有存款方法均不接受第三者存款。

2. 請按照以下方法確定存款

- a) 致電客戶服務部確定存款，電話(852) 2205 2588  
b) 客戶必須於存款收據上簽名並註明您的賬戶號碼及名稱，電郵至 [jmci\\_cs@jmccapital.com.hk](mailto:jmci_cs@jmccapital.com.hk)  
或 傳真至(852) 2205 2571

3. 期貨交易賬戶截止記賬時間為香港時間下午 5 時，逾期將順延至下一個工作天處理。

## 提款方法

- 電郵:** 使用登記電郵發送到 [jmci\\_cs@jmccapital.com.hk](mailto:jmci_cs@jmccapital.com.hk)，客戶必須於電郵註明您的客戶賬號、姓名、金額以及出金銀行名稱及賬號。我們會盡快致電與您進行電話錄音確定提款指示。
- 郵寄:** 把填寫完成及已簽署\*的“客戶提款指示”郵寄至 香港中環德輔道中 141 號中保集團大廈 27 樓 2701 室。
- 傳真:** 把填寫完成及已簽署\*的“客戶提款指示”至(852) 2205 2571。
- 截止時間:** 當日中午 12:00 前確認的提款指示當日處理，當日 12:00 後確認的指示下一工作天處理。

\*簽署及印章模式需與開戶文件一致。



## Fund Deposit for Futures Trading Account

### 1. Cheque

- a) Cheque copy and bank-in slip. Cheques or bank-in slip should be made payable to “JMC Capital International Limited”.

### 2. Bank Transfer through bank counter, ATM or internet (included TT and CHATS)

- a) deposit receipt with client signature\*; or  
b) deposit receipt, statements or any other documents that can prove the transfer is made from the client’s own bank account

\*Specimen(s) of signature(s) and company chop should be identical to Account Opening Document.

P.S. We do not accept any cash deposit into our bank or our staff. The bank details are as follow:

#### HKFE

Beneficiary Bank	港元(HKD)	美元(USD)	人民幣(CNY)	Multi-Currency	Swift Code
中國銀行(香港) (BOCHK)	012-73720075562	012-73720075575	012-73720075588	/	BKCHHKHHXXX
BOCHK account name: JMC CAPITAL INTERNATIONAL LIMITED (CLIENTS’ A/C-HKFE)					
東亞銀行(BEA)	015-13368012016	015-13368012016	015-13368012016	015-13368012016	BEASHKHHXXX
BEA account name: JMC CAPITAL INTL LTD CLIENT’S AC-HKFE					

#### Non-HKFE

Beneficiary Bank	港元(HKD)	美元(USD)	人民幣(CNY)	Multi-Currency	Swift Code
中國銀行(香港) (BOCHK)	012-73720178052	012-73720178065	012-73720178078	012-73720178094	BKCHHKHHXXX
BOCHK account name: JMC CAPITAL INTERNATIONAL LIMITED (CLIENTS’ A/C)					

- Third party payment will not be accepted for all payment methods.
- Please refer to the following instructions to confirm your fund deposit:
  - Contact our customer service officer at (852) 2205 2588 for confirmation of fund deposit;
  - Sign on the copy of the bank pay-in clip with client’s account number and account name quoted, email to [jmci\\_cs@jmccapital.com.hk](mailto:jmci_cs@jmccapital.com.hk) or fax it at (852) 2205 2571
- Fund deposit for Futures Trading Account should be made before 5:00pm (HKT), otherwise, it will be processed on the next business day.

## Withdrawal Method

- Email:** Please send us an email from the registered email address to [jmci\\_cs@jmccapital.com.hk](mailto:jmci_cs@jmccapital.com.hk) with your account number, account name, withdrawal amount, beneficiary bank and number. Our staff will confirm your instruction on the recorded telephone system.
- Mail:** Please mail your filled and signed\* “Client’s Fund Withdrawal Form” to Rm 2701, 27/F, China Insurance Group Building, 141 Des Voeux Road Central, HK.
- Fax:** Please fax your filled and signed\* “Client’s Fund Withdrawal Form” to (852) 2205 2571.
- Cut-Off time:** Instruction that confirmed before 12:00 noon will be handled same day, those confirmed after 12:00 will be handled on the next working day.

\*Specimen(s) of signature(s) and company chop should be identical to Account Opening Document.